
Interpelacja nr 2724 

do ministra środowiska oraz ministra rolnictwa i rozwoju wsi 

w sprawie ustawy z dnia 24 września 2010 r. o zmianie ustawy o rybactwie 

śródlądowym 

 

   Szanowny Panie Ministrze! Producenci ryb zgłaszają problemy dotyczące ustawy z dnia 24 

września 2010 r. o zmianie ustawy o rybactwie śródlądowym. W wyniku nowelizacji z 2010 

r. zmianie uległ art. 4, dodano ust. 3 i 4, według którego: osobie będącej stroną 

dotychczasowej umowy przysługuje prawo pierwszeństwa w zawarciu umowy na dalszy 

okres. Celem ustawodawcy było umożliwienie przedłużenia użytkowania obwodów 

rybackich.  

   W związku z powyższym zwracam się z prośbą do Pana Ministra o odpowiedź na pytania:  

   1. Na jakim etapie znajduje się realizacja prawa pierwszeństwa w zawieraniu umów 

dzierżawy?  

   2. Ile umów przedłużono z dotychczasowymi dzierżawcami?  

   Poseł Zbigniew Babalski  

   Warszawa, dnia 1 marca 2012 r.  

 


